臺北市紅坊文教藝術協會
TAIPEI CITY RED ROOM CULTURE, EDUCATION & ARTS ASSOCIATION
徵求會員公告
PUBLIC NOTICE – CALL FOR MEMBERS

主旨 Subject: 	

	本會經臺北市政府106年8月7日北市社團字第10639997400號准予籌組，並成立籌備會，茲公開徵求會員。
	The Association, being approved to organize by the Taipei City Government, in letter dated 7 August 2017, Beishi Shetuan Zi No. 10639997400, and having established a preparation committee, hereby makes a public call for members. 

公告事項 Notice:

	一、	本會宗旨 Purpose of the Association: 

		本會之目的在提供民眾創意藝術之平台，促進各世代及各領域文化之表達，培養聆聽彼此與周遭一切的文化，形成讚頌、廣納、平衡的價值觀，增進人生為宗旨。
		The purpose of the Association is to provide a platform for creative expression to the community, to foster inter-generational, cross-cultural expression, to cultivate a culture of listening, to promote values of celebration, acceptance, balance, and to transform lives.

	二、	入會資格 Qualifications for Membership: 

		個人會員： 凡設籍本市或於本市工作，贊同本會宗旨、年滿二十歲有行為能力、愛好藝術者，填具入會申請書，經理事會通過，並繳納入會費後，為個人會員。
		Individual Member: Any person who is registered or working in Taipei City, agrees with the Association’s purpose, attained the age of 20 and having legal capacity, loves the arts, completed an application form, has been approved by the Board of Directors, and paid the admission fee, is an Individual Member. 
		團體會員：凡經政府機關登記有案之本市公私立機構或團體，贊同本會宗旨，填具入會申請書，經理事會通過，並繳納入會費後，為團體會員，團體會員推派代表一人，以行使權利。
		Organizational Member: Any private institution or organization of this city which is registered by a government authority, agrees with the Association’s purpose, completed an application form, has been approved by the Board of Directors, and paid the admission fee, is an Organizational Member. An Organizational Member shall appoint one person as a representative to exercise its rights.

	三、	籌備期間申請入會之截止日期 Preparation Period Membership Sign-Up Deadline: 

		即日起至106年9月27日止。
		From now until 27 September 2017.

	四、	籌備會地址及聯絡人 Preparation period address and contact: 

		10546臺北市松山區敦化北路214號7樓，聯絡人: 游楷安，電話: (2) 55881799。
		No. 214 Dunhua N. Rd., 7 Fl., Songshan Dist., Taipei City 10546, Kai-An Yu, telephone: (2) 55881799. 

	五、	入會申請書有關資料、入會事宜請聯絡 For information related to the application for membership, joining the association, please contact: 

		威籮瑪，電話: 0933-762-077。
		Roma Mehta, telephone: 0933-762-077


